
Schriftelijke vragen 
artikel 33 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Datum: 30 april 2021
Onderwerp: gevolgen toeslagenaffaire voor gezinnen in Bernheze     

Aan het college van burgemeester en wethouders

Op donderdag 10  december 2020 informeerde de SP Bernheze middels het vragenuur voor 
raadsleden naar de situatie in Bernheze omtrent gezinnen/ouders die het slachtoffer waren van 
de zgn. toeslagenaffaire. Op dat moment was er weinig bekend omtrent slachtoffers in de 
gemeente Bernheze. Een en ander had ook te maken met tekort schieten van 
informatievoorziening vanuit het Rijk naar de gemeente toe. Sinds eind februari 2021 is er 
echter een regeling waardoor gemeenten steeds meer duidelijkheid krijgen omtrent aantallen 
slachtoffers en de gevolgen voor de betreffende gezinnen van de toeslagenaffaire. Het relaas 
van wethouder Wijdeven in de commissie MZ van donderdag 29 april 2021 aangaande 
aantallen slachtoffers in Bernheze van de toeslagenaffaire en de diepe impact die het heeft 
gehad op de 11 gezinnen/huishoudens waar contact mee is geweest, was van dien aard dat er 
bij de SP Bernheze de volgende vragen naar boven kwamen. 

1. Is uw college het met de SP eens dat, gezien de ernst van de situatie, in deze enkel 
een individuele benadering aan de orde kan zijn en dat dit niet met de 
gestandaardiseerde procedures afgehandeld kan worden? Zo nee, dan vernemen wij 
graag de motivering daarvoor.

2. Is inmiddels duidelijk van welke problematiek er sprake is aangaande de gezinnen waar 
contact mee is geweest? Zo nee, wanneer verwacht u dat duidelijk te hebben?

3. Als de individuele problematiek duidelijk is, wordt er dan persoonlijke begeleiding voor 
deze mensen aangeboden vanuit Meijerijstad in de vorm van een per gezin 
aangewezen accountmanager? Zo nee, wat is uw motivering daarvoor?

4. Is inmiddels duidelijk binnen welke tijd, gezien de ernst van de situatie, deze gezinnen 
op  individueel maatwerk kunnen rekenen vanuit Meijerijstad. 
(dienstverleningsovereenkomst middels verzoektaak)

5. Is, gezien de ernst van de situatie (gedwongen verkoop huis, faillissement, etc.), 
gewenste en noodzakelijk geachte extra inzet aan de orde vanuit het minima beleid, 
vangnet schrijnende gevallen Bernheze, etc.? Aan welke bedragen/budgetten  voor de 
noodzakelijke ondersteuning denkt uw college bij benadering?

6. Welke inzet pleegt Bernheze om zeker te zijn dat er contact is met alle slachtoffers van 
de toeslagenaffaire in Bernheze?

Indiener(s):

Vul hier de naam van de fractie en het raadslid  in.
SP: Jan Prinsen, Jan Raaimakers, Cor van Erp


